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Protokół 

z XXVIII Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 21 czerwca 2017 r. 

 

 Posiedzenie XXVIII Sesji rozpoczął o godz. 15
30

 Przewodniczący Rady Gminy 

Sadlinki Wojciech Berent wypowiadając słowa ,, Otwieram XXVIII Sesję Rady Gminy 

Sadlinki”  . 

 Przewodniczący przywitał P. Wójt, Dyrektora Przedszkola Publicznego w Sadlinkach 

–Ewę Złotnik – Strzelecką, Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sadlinkach 

–Aleksandrę Kulesz, radnych, sołtysów. 

 Na posiedzenie Rady Gminy Sadlinki przybyło  12 radnych ( nieobecni radni – A. 

Michalska, M.  Tumiłowicz i W. Wierciński) w związku z czym Przewodniczący Rady 

Wojciech Berent  stwierdził prawomocność obrad  (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do 

protokołu). 

W. Berent – Przewodniczący Rady Gminy Sadlinki odczytał porządek posiedzenia.  

 

Radni wyrazili zgodę i jednogłośnie przyjęli porządek posiedzenia. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. Zatwierdzenie porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Przedstawienie przez Wójta spraw realizowanych między sesjami. 

4. Przedstawienie sprawozdania z działalności Przedszkola Publicznego w Sadlinkach za 

2016 rok. 

5. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w  Sadlinkach za 2016 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2017 rok 

7. Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 

położonych w miejscowości Sadlinki stanowiących własność Gminy Sadlinki. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej 

zabudowanej budynkiem gospodarczym położonej w miejscowości Nebrowo Wielkie 

stanowiących własność Gminy Sadlinki. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie,, aktualizacji projektu założeń do planu zaopatrzenia       

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Sadlinki”. 

11. Przyjęcie protokółu z obrad XXVII Sesji Rady Gminy Sadlinki. 
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12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad Sesji Rady Gminy Sadlinki. 

Ad. 2 

Interpelacji i zapytań radnych nie było. 

 

Ad. 3 

E. Krajewska – Wójt – przedstawiła sprawy realizowane  między sesjami. 

Ad. 4 

E. Złotnik –Strzelecka – Dyrektor Przedszkola Publicznego w Sadlinkach przestawiła 

sprawozdanie z działalności Przedszkola Publicznego w Sadlinkach za rok szkolny 

2016/2017. 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

J. Piskor – radny – podziękował Pani Dyrektor za wielką troskę o nasze dzieci. Twierdzi, że 

jest bardzo zadowolony z pracy przedszkola. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – zmiany jakie zachodzą w systemie oświaty, czy 

dotknęły również  nasze przedszkole? 

E. Złotnik – Strzelecka – Dyrektor Przedszkola  - zmiany,  które zachodzą obecnie             

w oświacie bardziej dotyczą szkół, nie dotyczą naszego przedszkola. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – ilość dzieci -   czy więcej  jest dzieci przyjętych do 

przedszkola, czy mniej w stosunku do poprzedniego roku ? 

E. Złotnik – Strzelecka – Dyrektor  Przedszkola – liczba  dzieci  utrzymuje się na tym 

samym poziomie. 

E. Krajewska – Wójt – nie można mówić o wyżu, czy niżu tylko o tym, że  wszystkie dzieci, 

które chcą być przyjęte do przedszkola z terenu Gminy Sadlinki mają taką możliwość. 

Dwa lata temu utworzony został oddział przedszkolny dla dzieci z tamtego terenu, aby 

rodzice nie musieli  dzieci dowozić do Sadlinek. Utrzymujemy  przedszkola, 1,5 miliona 

dopłacamy do oświaty. A tu chodzi o to aby stworzyć takie warunki,  aby wszystkie dzieci 

mogły być przyjęte i tak  jest. Jeżeli chodzi o wyż czy niż to liczebność dzieci spada               

w szkołach. Liczba dzieci obecnie jest tendencyjnie zaniżona. Nas ratuje, może nie ratuje 

liczba dzieci i rodziców, którzy przychodzą tu mieszkać. Część z nich wozi swoje dzieci do 

Kwidzyna, za które  musimy płacić pieniążki dla miasta Kwidzyna. To jest wybór rodziców, 

gdzie dziecko ma uczęszczać do przedszkola. 
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O godz.16
15

  na sesję przybyła radna Anna Michalska. 

L. Ramza  - Dudek –radna – jaka kwota dotacji przeznaczona jest na jedno dziecko?  

E . Złotnik – Strzelecka  - Dyrektor Przedszkola -   ogólnie mamy budżet i rozpisany jest 

na poszczególne paragrafy. To nie jest tak jak w mieście Kwidzynie u nas  jest inaczej. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – podziękował w imieniu własnym i radych za 

przedstawienie sprawozdania. 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ad. 5 

A. Kulesz – Kierownik Gminnego  Ośrodka Pomocy Społecznej w Sadlinkach  

przedstawiła sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                   

w Sadlinkach za 2016 rok.  

M. Zdankiewicz – radny  - czy w programie 500+ przewidziane  są jakieś zmiany takie 

bardziej radykalne? 

A. Kulesz – Kierownik GOPS -  planowane są zmiany od 1 stycznia 2018 roku. 

Z tego co mi wiadomo czytałam, na pewno ma być uszczelniony zapis dotyczący dochodów 

od  prowadzących działalność  gospodarczą i tu ma być jako minimalny dochód, często 

wykazywane są straty więc dochód jest zerowy. Minimalna ma być  kwota, którą 

przedsiębiorca przekazuje na poczet składek do ZUS. Zmiany mają wejść w życie od              

1 stycznia 2018 roku. Ma być inaczej traktowany skład rodziny. 

J. Gutmański  -  radny – czy Pani zdaniem program 500+ poprawił  jakość życia dzieci i ich 

rodzin ? 

A. Kulesz –  Kierownik GOPS – trudno jest to określić. Pracownicy socjalni mają 

obowiązek kontroli i pytają na co są  te świadczenia wydawane, po zadaniu tak trudnego 

pytania więcej się nie zjawiają. Zmniejszyła się  liczba osób korzystających z bezpłatnych 

obiadów w szkole. Z pomocy finansowej korzysta mniej osób. Przychodzą osoby 

sporadycznie, są to miesiące zimowe gdzie nie mogą pójść do rolnika dorobić.   Wzrasta cały 

czas  liczba zasiłków stałych z orzeczeniami o niepełnosprawności. 

W. Berent -  Przewodniczący  Rady – czy były jakieś większe trudności z programem      

500 +? 

A. Kulesz  –Kierownik GOPS – nie mieliśmy żadnych większych problemów, pieniądze 

spływały  systematycznie. 

W. Berent – Przewodniczący Rady -   chodzi o system alimentacyjny, czy wzrasta w naszej 

gminie liczba osób nie płacących alimenty? 
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A. Kulesz – Kierownik GOPS -  jest to zadanie zlecone więc środki są z budżetu państwa      

i dług nie do końca jest nasz. Na koniec 2016 roku była to kwota około 2 mln zł. Jest to dług 

który powstał na przestrzeni od 2008 roku do dziś. Dłużników mamy 83. Są to też dłużnicy,    

o których zaległości zwracają się inne gminy. 

M. Zdankiewicz – radny – czy  ilość wydanych kart dużej rodziny wzrosła w naszej      

gminie ? 

A. Kulesz – Kierownik GOPS -  ilość wydanych kart utrzymuje  się na tym samym 

poziomie. 

W. Berent – Przewodniczący Rady – podziękował Pani kierownik GOPS za przedstawienie 

sprawozdania.  (sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

Ad. 6 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą uchwały w sprawie 

zmiany budżetu gminy Sadlinki na 2017 rok. 

Radnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXVIII/173/2017 w sprawie zmiany budżetu 

gminy Sadlinki na 2017 rok. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 7 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył  dyskusję  dotyczącą uchwały w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

Radnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał  uchwałę Nr XXVIII/174/2017 w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 8 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję  dotyczącą  kolejnej uchwały. 

Radnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny -  odczytał uchwałę Nr XXVIII/175/2017 w sprawie wyrażenia zgodny 

na zbycie nieruchomości gruntowej położonych w miejscowości Sadlinki stanowiących 

własność Gminy Sadlinki. 

Za  przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku      

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 9 

W. Berent – Przewodniczący Rady Gminy -  otworzył dyskusję dotyczącą kolejnej 

uchwały. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny – odczytał uchwałę Nr XXVIII/176/2017 w sprawie wyrażenia zgodny na 

zbycie nieruchomości gruntowej zabudowanej budynkiem gospodarczym położonej  w 

miejscowości Nebrowo Wielkie stanowiących własność Gminy Sadlinki. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 10 

W. Berent – Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję dotyczącą  uchwały w sprawie 

„aktualizacji projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Sadlinki”. 

Radnych chętnych do dyskusji nie było. 

B. Wiącek – radny -  odczytał uchwałę  Nr XXVIII/177/2017 w sprawie ,,aktualizacji 

projektu założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla 

Gminy Sadlinki”. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu, w związku       

z czym uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Ad. 11 

Za przyjęciem  protokołu z obrad XXVII Sesji Rady Gminy Sadlinki głosowało 13 radnych 

uczestniczących w posiedzeniu, w związku z czym protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 13 

W. Berent – Przewodniczący Rady – podziękował wszystkim  za udział w sesji, 

poinformował, że kolejna sesja odbędzie się w 3 czwartek września 2017 roku. Życzył 

wszystkim  spokojnych wakacji. Nadmienił  również, że może być taka sytuacja, że sesja  

będzie musiała odbyć się w miesiącach wakacyjnych ale to jeszcze nic nie wiadomo. Kolejna 

prośba dotyczy sprawy zbiórki pieniędzy dla strażaka ochotnika z Bronisławowo. Proszę Pana 

sołtysa  Gmaja aby przestawił tą  sytuację.  

J. Gmaj – sołtys wsi Bronisławowo -  my podjęliśmy taką uchwałę, zebranie strażackie, 

żeby pomóc  naszemu koledze  strażakowi Tomaszowi Skonieczkowi , ponieważ dopadła go 

choroba. Zbieramy pieniądze na wózek elektryczny używany. Prosimy o wsparcie finansowe    

i jednocześnie dziękujemy za to co już zebraliśmy. Wpłaty proszę wpłacać do mnie lub do 

radnego Grzegorza Kopeckiego. Wydajemy pokwitowanie na wpłacone  pieniądze. 
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Ad.14 

W. Berent – Przewodniczący Rady – o godz. 16
45

  zakończył obrady XXVIII Sesji Rady 

Gminy Sadlinki. 

 

Protokółowała: 

Teresa Gadomska 

 

 

 

 


